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PROTOKOI, NR 3A/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDZETU I MIENIA KOMUNALNEGO

z dnia 24.paidziernika 2005 roku

Komisja Bud2etu i Mienia Komunalnego rozpoczqla obrady

o godz. 12.00 w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalqcznik

do niniejszego protokolu, wg. nastppuj4cego porzqdku:

I. Analiza sytuacji finansowej Oérodka Pomocy Spolecznej w JEdrzejowie.

2. Analiza sprawozdania z wykonania budZetu gminy za 9 miesiQcy.

3. Analiza materialów na sesjq.

4. Sprawy róZne.

Na wstppie Przewodniczqcy Komisji przywital wszystkich radnych

oraz zaproponowal rozpoczEcie posiedzenia od analizy pierwszego punktu.

Ad. I

Na posiedzenie komisji przybylaKierownik Oérodka Pomocy Spolecznej -

pani G.Chabior orazpracownik wydzialu finansowego OPS.

Glos zabrala kierownik Oirodka Pomocy Spolecznej - pani G. Chabior.

W przedstawionej informacji obrazuj4cej sytuacjg finansowE Oérodka

Pomocy Spotecznej nastqpila zmiana w rozdziale 85202 Zadanía Wlasne -

Domy Pomocy Spolecznej. Na dzieh dzisiejszy 2 osoby przebywajq

w Domu Pomocy Spotecznej. Kwota przeznaczona na prowadzenie i oplacenie

pobytu skierowanych przez nas osób do domu wynosi 36 tys. zl. Poniewa2

wszystkie érodki nie zostan4 wykorzystane, zwrócimy siQ do Burmistrza

o przeniesienie niewykorzystanych pienigdzy do rozdzialu 85214 - zasilki

i pomoc w naturze.

WystEpiliémy równie? o zwigkszenie érodków pienigznych o kwotE 650 tys.

zl. w rozdziale 85217 - dotyczqcym nowych éwiadczeú rodzinnych i zaliczek

alimentacyjnych.

Czy jest to zadanie zlecone? -ZapytalPrzewodniczqcy Komisji
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Jest to zadanie zlecone, rz4dowe - odpowi edziala pani G. Chabior.

OtrzymaliÉmy równie2 dodatkowe pieniEdze z lJrzEdu Wojewódzkiego

narealizacjqzadahwlasnych - zasilki okresowe i pomoc w naturze oraz skladki

na ubezpieczenia spoleczne (rozdzial S 5 2 I 4).

Chcialabym równieZ zasygnalizowaó potrzebq zakupienia nowego

samochodu dla Oérodka Pomocy Spolecznej. Obecny samochód jest w bardzo

zlym stanie, co utrudnia pracQ w terenie. Angazujemy siQ równie|

w cele charytatywne np. przywozimy ZywnoÉó dla najuboaszych wykorzystuj4c

wlasny érodek transporlu.

Komisja Budzetu i Mienia Komunalnego postawila wniosek:

WNIOSEK I

Uwzglpdnió w przyszlorocznym budZecie zakup samochodu osobowo
- dostawczego dla osrodka Pomocy Spolecznej w Jgdrzejowie.

JEDNOGI-OSNIE ZA

Kierownik Oérodka Pomocy Spolecznej G. Chabior przypomnialaradnym

o koniecznoéci przejécia na punktowe wynagradzanie pracowników OpS.

Glos zabral Przewodnicz4cy Komisji. Chcialbym wróció do rozdzialu

85214 ,,Zadania Zlecone" - zasilki i pomoc w naturze. Z przedstawionej

informacji tvynika, iz nie przewidujecie wykonania zad,ania w 100yo, lecz

w 80%. [l zwiqzku z tym, czy informacja o Qch zasilkach dotarla do wszystkich

z aint er e s ow any c h o s ó b ? - Zapytal Przewodn iczqcy Komi sj i.

Swiadczenia te s4 tylko dla osób o bardzo niskim dochodzie na jednego

czlonka rodziny i orzeczonym stopniu niepelnosprawnoÉci. w przypadku, gdy

osoba prowadzi pojedyncze gospodarstwo domowe, jest bezrobotna

i ma orzeczonq niepelnosprawnoSó dostaje zasilek w wysokoéci 416 zI.

W sytuacji, gdy osiEga jakikolwiek dochód i ma na utrzymaniu rodzing

wówczas ten zasilek jest o wiele ni2szy. Mamy du2o odwolaú od decyzji
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w sprawie tego zasitku. Sposób jego liczenia jest doéó skomplikowany. Zd,arza

siQ tak, 2e zasttek pobierany jest przez osoby bezrobotne i naduaywaj4ce

alkoholu. Dlatego nie rozpowszechniamy informacji o tym zasilku

odpowiedziala Kierownik oérodka Pomocy Spolecznej - G. Chabior.

Cry w dalszym ciqgu trwa proceder zamieniana racji zTwnoíciowych

na alkohol? - ZapyfaLPrzewodniczqcy Komisji.

S4 * dalszym ciqgu osoby, które otrzymane racje Zywnoéciowe zamieniajE

na alkohol. Z naszej strony podejmowane se dzialania w kierunku zaprzestania

tego procederu. Bardzo wazna jest wspótpraca z Iudími odpowiedziala

kierownik OPS - G. Chabior.

Glos zabrala radna J. Szreniawa w sprawie éwiadczenia uslug

opiekuáczych, które s4 obowi4zkowym zadaniem wlasnym Gminy. proszq

powiedzieó, jakq aktualnie kwotq síq potrqca? - Zapytala radna J. Szreniawa.

obowi4zuje tabela, wg., której ustala sig kwotE, jake naIe?y zaplació

za tego typu uslugi: opiekuncze i specjalistyczne. Wysokoéó tej kwoty zale2y

od wielkoéci posiadanego dochodu osoby korzystaj4cej z tych uslug.

W ostatnim czasie zmiana ceny jest niewielka z uwagi na stal4 inflacjg -

odpowiedzialakierownik OPS - G. Chabior.

Ad.2

Na posiedzenie komisji przybyla skarbnik Gminy B. ciepluch,

która przybli2yla radnym wykonanie budzetu za okres 9 miesigcy.

Dochod),, Planowane - 40 mln.620 tys. zl., Realizac-ia za 9 miesieq) - 30 mln.

438 tys. 349 zI. (ró2nica mipdzy planowanymi dochodami a zrealizowanymi

wynosi 0,04Yo).

W)tdatkí Planowane - 41mln. 491 tys. 208 z*. Realizacja za 9 miesiecv - 27 mln.

033 tys. 255 zt. (65,15%). Na realizacji tych wydatków zawalylo wykonanie

23,760/0 wydatków inwestycyjnych. Na wydatki inwestycyjne zaplanowano,

bowiem 4 mln. 783 tys. 831 zl., natomiast zrealizowano na kwotq I mln. 136
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tys. 823 zl. W najbli2szym czasie bedq wplywaó faktury za inwestycje drogowe,

budowE boisk sportowych, pawilonów handlowych czy bloku komunalnego.

Planowane zacigsniecie tów i ooz - 5 mln. 232 tys._673

zl. Na koniec wrzeénia Gmina nie zaciryngta kredytu. Dopiero w miesiEcu

p aídziemiku wykorzystal i émy mozl iwoéci kredytowe.

Planowane rozchod)) (splata zaciagnietvch kred))tów i pozyczekt - 4 mln.36I

tys.586 21. Realizacia- 3 mln.324tys.27l zl. splaty ratpolyczekikredytów.

Zobowiqzania za 9 miesiqcy (niezaplacone faktur) - 626 tys. 393 zl - Gmina

oraz Plywalnia Miejska, Wysypisko Smieci, oéwiata, Opieka Spoteczna.

ZBM, ZRB or az ZW tK prowad zq wlasnqksi qgowoéó i przes ylajq.sprawozdania

do Gminy.

990 tys. zl., Zrealizowane za okres 9 miesiecy - 2 mln. 861 tys. 272 zl. Jest tu

czqéó odroczeú w zwiqzku ztym zaplanowana kwota nie zostanie zrealizowana.

Bedq to jednak niewielkie róZnice. Podobna sytuacja jest w przypadku pgdalku

od nieruchomoící od osób fi4tczrytch. Dobra jest równie? realizacja podatku

rolnego w stosunku do roku ubieglego. Jest to kwota 846 tys. za analizowany

okres. Udzial w podatku dochodowym od osób rt4tczrytch - 5 mln. 846 tys. zl.

Dochody te oftzymujemy z Ministerstwa Finansów. Realizacja wynosi - 4 mln.

107 tys. zl.

Dokladna informacje z wykonania budzetu przedstawie na najblizszej

sesji.

Podsumowuj4c, jezeli chodzi o wydatki to ze sprawozdaú wynika, 2e nie

ma Zadnych przekroczeh miEdzy paragrafami i rozdzialami w klasyfikacji

budzetowej. Dochód Gminy na pewno zwiEkszy siQ z chwil4 sprzedaly

kolejnych pawilonów handlowych. Wówczas udaloby siQ zrealizowaó

zaplanowany dochód. Nalezy pamiEtaó równiel, i2 wysokoéó poniesionych

wydatków wiq2e sig éciÉle z dochodam| Jeleli dochodów nie bEdzie wówczas

nie bgdziemy mogli zacirynqó zaplanowanych przychodów.

Planowane doc u od nieruchomoici 5b prawnvch- 3 mln.
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Chcialabym równie2 przedstawió sytuacjq finansowe Zarzqdu Budynków

Mieszkalnych. Na chwilg obecnq zaklad ma 528 tys. zl. zobowiqzai

wymagalnych, natomist zobowiqzania ogólem wynoszq okolo 704 tys. zl.

W ostatnich trzech miesiEcach zobowiqzania te utrzymtrj4 siE raczej na stalym

poziomie. Najprawdopodobniej na koniec roku zobowiqzania te wzrosnE

z uwagi na trwaj4ce prace, o czym poinformowal mnie pan Kierownik ZBM -

powiedziala Skarbnik Gminy.

cry kierownik zBM zrealizowal prace remontowe zgodnie

z zatwierdzonym planem? - Zapyta* Przewodniczqcy Komisji.

Pan kierownik przedklada plan finansowy, w którym przedstawia swoje

propozycje dotycz4ce remontów. Z realizacji tych prac remontowych nie

przedstawia nam aktualnych informacji - odpowiedziala Skarbnik Gminy.

lJwazam, i2 w tej kwestii kierownik ZBM jest poza kontrol4 - dodat

Przewodn iczqcy Komi sj i.

Musimy zastanowió sip nad systemem oddluzenia tego zalúadu. Wiemy

dobrze, i2 sq lokatorzy, którzy nie regulujq nalehnoéci mimo dobrej sytuacji

finansowej - powiedzial radny A. Wójcik.

Czy wykorzystamy caly zaplanowany przychód (zaciqgniqcie lcredytów

i pozyczek)? - ZapytaL radny A. Wójcik

Na chwilE obecn4 zacirynglismy dopiero kredyt na kwotq 2 mln. zl.

Rozpisany jest juz kolejny przetarg na nastEpne 2 mln. zL. pozostaje nam

w rezerwie okolo I mln. 200 tys. z*. - odpowiedziala Skarbnik Gminy.

Skarbnik Gminy przybli2yla komisji sytuacjE finansow4 zakladu

Remontowo - Budowlanego w Jqdrzejowie. Poruszyta równie| problem nie

wykorzystania Érodków pienigznych z funduszu alkoholowego oraz

niezagospodarowana budynku na kolej ce dojazdowej.

Glos zabraL radny J. KEdra. Na terenie naszej Gminy nie ma prowadzonej

2adnej profilaktyki praktycznej szczegóInie wéród mlodzieay i dzieci, które

powinny byó uSwiadamiane o chorobie alkoholowej i j.j konsekwencjach.
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Uwaíam, iz Komisja do Rozwiqzywania Problemów Alkohololvych jest malo

aktywna i praktycznie w ogóle nie dziata.

Nalezaloby zaprosió Przewodniczqcego tej komisji, aby wyjaÉnil

dlaczego pieniEdze nie zostaly wykorzystane - powiedzi aI PrzewodniczEcy

Komisji.

Glos zabrala Skarbnik Gminy. powinniÉmy zastanowió siQ

nad opracowaniem dobrego programu profilaktyki antyalkoholowej na przyszly

rok. Organizowaó spotkania wéród mlodzie2y odnoénie tej tematyki.

Zadania przedstawiane w planie powinny byó bardziej realne, mozliwe

do zrealizowania - dodal radny A. Wójcik.

WNIOSEK I

Komisja wnioskuje o zmiang czlonków Komisji do Rozwiqzywania

Problemów Alkoholowych, z uwagí na slabe dzialanie komisji.

Wniosek nie zostal poddan)¡ pod glosowanie.

WNIOSEK II

Komisja wnioskuje do Burmistrza, aby spowodowal wykorzystanie

planowanych órodków pienigZnych z funduszu antyalkoholowego jeszcze

w roku bie24cym.

JEDNOGI-OSNIE ZA

Powinniémy tak2e rozpowszechnió informacjg o mozliwoéci wykorzystania

tych Érodków na wsiach. Mohna przeciei organizowaó po wsiach Caritasy,

spotkania wéród mlodzie2y wiejskiej powiedziala radna J. Szreniawa.

MoZna równieZ dofinansowaó z tych érodków dzialalnoéó Kól Gospodyri

Wiejskich - dodal Przewodniczqcy Komisji.



Glos zabrala Skarbnik Gminy. Kilkakrotnie zwracala siE do nas Policja

w sprawie monitoringu. Moze powinniémy zastanowió siE nad wykorzystaniem

tych érodków na ten wlaénie cel.

Glos zabral radny A. Wójcik. Monitoring jest bardzo drogi. Policja

powinna czqéciej patrolowaó ulice - dodala J. Szreniawa.

Skarbnik Gminy opuécila posiedzenie komisji.

A d . 3

Od punktu I do punktu B Komisja uwog nie wniosla.

Punkt 9

Informacja doQczqca realizacji inwesQcji przewidzianych w uchwale

budzetowej na 2005 roh.

Na posiedzenie komisji przyby* soltys Brynicy Suchej . Zwrócil siE

do radnych z proébe o poparcie wniosku w sprawie dokoúczenia remontu drogi

(odcinek 450m) Brynica Sucha przez wieÉ.

Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. Z podpunktu 19 wynika, i2 Zaldad

Remontowo - Budowlany nie wykonat zleconego remontu skrzy2owania

ul. Sportowej i Barbary.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt I0

Uchwala zmieniaiqca uchwalq nr XLVI/426/02 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

z dn. 23 maia 2002 roku w sprawie zasad zbyvania lokali mieszkalnych

s tanowiqcych wlas noí ó Gminy Jqdrzej ów.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt Il

Uchwala w sprawie udzielenia bonifikaty od oplat za przeksztalcenie prawa

uzytkowania wieczystego w prawo wlasnoíci.
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Komisja uwag nie wniosla.

Uchwala w sprawie zmiany uchwaly XXXIX/347/05 Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie z dnia 29. 09. 2005r. w sprawie wprowadzenia zmian w statucie

Oirodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy Jqdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla.

Ad.4

Glos zabrala radna J. Szreniawa. Chcialabym poinformowaó, i2 wczoraj

Ksi4dz Dziekan dziEkowal radnym oraz Burmistrzowi za wykonanie chodnika

oraz zainstalowanie oéwietlenia na Cmentarzu Sw. Tróicy.

Komisja zakoírczyla posiedzenie o godz.15.20

Protokolowala Przewodniczqcy Komisji Budzetu
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